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Kaupunginvaltuusto 13.12.2021

Valtuutettu Jaakko Lindfors ym. aloite: Kokonaisvaltaisen ja yksityiskohtaisen pyöräbaa-naverkoston suunnitteleminen Turkuun
Me allekirjoittaneet esitämme tällä valtuustoaloitteella, että Turku tekee koko-naisvaltaisen suunnitelman tulevaisuuden pyöräbaanaverkostoksi Turkuun.
Pyöräbaanaverkosto mahdollistaisi erityisen turvallisten ja nopeiden pyörä-väylien lisäämisen Turkuun. Tämä suunnitelma ei sellaisenaan velvoita esi-merkiksi rakentamiseen liittyviin kustannusvaikutuksiin, mutta suunnitelmaavoitaisiin tulevaisuudessa käyttää tulevien talousarviovalmistelujen pohjatie-tona, jonka perusteella olisi puolestaan mahdollista edetä valmistellun tiedonja poliittisen harkinnan pohjalta baana kerrallaan.
Turussa on tehty mm. pyöräilyn kehittämissuunnitelma 2029, jossa mahdollis-tetaan joiltain osin nykyisten väylien kehittämistä ns. “laatukäytäviksi”, mikäon oikeansuuntainen askel. Kehittämissuunnitelman toteuttamista kannattaasinänsä jatkaa.
Tällä valtuustoaloitteella tarkoitetaan nykyisten väylien parantamisen ohellalaajemmin ja kokonaisvaltaisemmin sitä, että seuraavaksi tehtäisiin yksityis-kohtainen ja konkreettinen karttaharjoitus, jossa hahmotellaan myös koko-naan uusia mahdollisuuksia tulevaisuuden pyöräbaanoiksi. Baanoista kehitet-täisiin erityisen turvallisia ja nopeita pyöräteitä Turkuun ja Turun seudulle. Li-säksi tehtävässä selvityksessä pystyttäisiin valmistelemaan tuleville baanoillesellaiset yksityiskohtaiset reunaehdot, joiden pohjalta tulevien baanojen laatuja käytettävyys saadaan nostettua erityiseen korkeaan baanaluokkaan. Tämätarkoittaa, että baanaväylille määritellään tarkat laatukriteerit.
Karttaharjoitus voidaan mahdollisuuksien mukaan viedä lausunnolle Turunkaupunginhallituksen 26.11.2018 päätöksen mukaiseen, eri toimialojen edus-tajista koostuvan pyöräilyn kehittämisen koordinointiryhmään, jota ei vielä oleperustettu.
Helsingissä pyöräbaanat ovat lisänneet pyöräilyn suosiota, turvallisuutta janopeutta. Turulla on kaikki potentiaali pyöräilyinfrastruktuurin merkittäväänkehittämiseen. Pyöräbaanaverkoston suunnitteleminen toimisi osana tätä ke-hittämistyötä.
Lindfors Jaakko (VAS)

Kannattajat (14 kpl)
Muukkonen Mirka (VAS)Marjamaa Aino (VIHR)Koiranen Sara (VAS)



Aloite 2 (2)

Kaupunginvaltuusto 13.12.2021
Mäkipää Anna (VAS)Furuholm Timo (VAS)Diop Paco (VAS)Sultan Abdullahi (VAS)Andersson Li (VAS)Vähä-Heikkilä Matti (VIHR)Sundqvist Mikaela (VIHR)Engblom Sofia (VIHR)Kaunislahti Leena (VAS)Ilvessalo Saara (VIHR)Eriksson Panda (VIHR)


